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TILSYNSRAPPORT

Langerud sykehjem

Mandag 10. desember 2018 kl. 14.30 - 17.00

Uanmeldt besøk på institusjonen

Til stede: de faste medlemmene Dagny G. Hovig, Gunnar Pedersen og Borgny Flatlandsmo

Kontakter under besøket Avd. 5: Avdelingssykepleier Merete Meyer, fagutviklingssykepleier Hilde

Sva, Avd. 2: avdelingssykepleier Ebele Odu

TILSYNSUTVALGETS RAPPORT

Utvalget besøkte først avd. 5(5. etasje). Avdelingen har 2 enheter á 18 beboere, til sammen 36.

-Sykefravær har i perioder vært vanskelig, men avdelingen har vikarer som kan tilkalles, og

deltidsansatte og i perioder sykepleiestudenter som kan tre inn. Noen ønsker å jobbe nattevakt.

Normalt er det 4 sykepleiere på dagvakt. Hver enhet har 3-4 om kvelden, og 1 om natten. I tillegg er

det 2 sykepleiere om natten plassert utenfor avdelingen, hvorav den ene kan tilkalles etter behov.
Kartlegging av arbeidsoppgaver bestemmer bemanningen i løpet av døgnet.

Mange beboere er syke og 80% har mer eller mindre kognitiv svikt. Det krever tett oppfølgning.

-Rekruttering av sykepleiere: annonsering har resultert i en ny sykepleier i avdelingen. I tillegg er en
ledig hjelpepleierstilling omgjort til sykepleierstilling, og det er utlyst en 90% stilling. Avdelingen vil da
ha god bemanning på dagtid. I forbindelse med rekruttering er det positivt at lønnsvilkårene er

konkurransedyktig.

-Oppdatering av wi-fi pågår. Alle ansatte vil få en Ipad som muliggjør direkte, løpende
dokumentasjon til Gerica. Det utarbeides nå en mal for opplæring og bruk av dette.

-Digitalt tilsyn på rommet (sensorteknologi) er utvidet til 10 rom, men ingen av dem er i 5. etasje.

-2 beboere er med i tilbudet om GPS. Det fungerer ved at alarm utløses til resepsjonen i

sykehjemmet dersom personen beveger seg utenfor en fastsatt «områdegrense» tilpasset den
enkelte bruker.

-Sykehjemmet har bra aktivitetstilbud, men arbeider med å få til flere aktiviteter i de enkelte

avdelingene. I pårørendeundersøkelse i 5. etasje kommer det frem et ønske om mer aktivitet for den

enkelte beboer. På dette området kan det gjøres mer, noe avdelingen tilstreber. Man bør bli flinkere

til å dokumentere dette. Julefest for beboere og pårørende er avholdt.

-Alle beboerrommene er pusset opp (malt) i høst.

-Avdelingen har en klar oppfatning av at fordommene mot sykehjem har minket betydelig. Det ble

også understreket av de ansatte har stor godhet for beboerne.



Tilsynsutvalget besøkte deretter avdelingen i 2. etasje. Avdelingen har i alt 18 beboere.

-Alle stillingene er besatt, det er 5 på dagtid og 4 om kvelden, og 1 sykepleier om natten med tilgang

på en ekstra ved behov. Ved sykefravær er det tilgjengelige vikarer.

-Avdelingen har hatt en del korttidssykefravær, omtrent middels fravær i forhold til hele

sykehjemmet. Det er rutiner for å ringe opp ansatte ved fravær og ev. foreslå tilrettelagt arbeid, men
enkelte ansatte reagerer negativt til det.

-Digitalt tilsyn på rommet brukes av nattevakten og fungerer bra. Det skal bl.a. forebygge fall. Det var
litt vanskelig for personalet i begynnelsen, men opplæring er gitt. Det er holdt møter med pårørende.

Noen beboere har vært/er skeptisk, og det er frivilling å være med.

-Avdelingen har ingen beboere med GPS.

-Aktiviteter: en stadig større andel av beboerne er dårligere. Det kan gjøre det vanskeligere å aktivere
dem, men personalet gjør en god innsats. Aktivitør kommer til avdelingen en gang i uken.

Ledelsen i avdelingen ønsker mer musikkterapi.

Oslo, 13. desember 2018

Dagny Gärtner Hovig (s) Gunnar Pedersen (s) Borgny Flatlandsmo (s)
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